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SKRAJSAN ZAPISNIK iN SKLEPI
6. redne seje Obtinskega sveto Obiine Rute-From

kije bila v Beli dvorani grodu Roie in sicer
v ponedeljek, 9. 9. 2019 ob 18.00 uri

1. toika:
Otvoritev seje in ugotovitev sklepdnosti

Zupan g. Branko Ledinekje uvodoma vse prisotne lepo pozdravil in se jim zahvalil za
udeleibo na 6. redni seji Obdinskega sveta Obdine Rade-Fram.

Ugotovljeno je bilo, daje seja sklepdna. V dasu njenega zadetkaje bilo prisotnih l3 dlanov
in dlanic obdinskega sveta.

PRISOTNI CLANI IN CI-ANICE OBCntsxtc,q svETA:
Milojka.DREO, Alojz STERNAD, Vitomir BAUMAN, AlojzijaJARC, Zdravko JELSEK, Ivan
KOVACIC, Simona MURKO, AIenKa RIZNER SIB]LA, Miran PREDIKAKA, Rosvira R)BAR,
Duian PURGER, Romana FISER, Stavomir LESNIK. Ema CEBE - od tB.l0.

ODSOTNI: Sebastijan SORSAK - opraviieno, Dragica LESNIK.

LI PRISOTNI:
Branko LEDINEK - Zupan, Zorica ZAJC KVAS direhorica OU, Suzana pUNGARTNIK,
Simona ANTOLIC (Ou Obiine Roie-Fram), Patricijd FURJAN - ilonica Nadzornega
odbora Obiine Raie-Fram, Anton TRLEP - predsednik KS Fram, Natalija BABIC (lrbis
d.o.o.) -pri toiki 6., Maksimilijanq OZIMIC ZORIC - pri totkah 7. in 8. (lbis d.o.o.), Janko
Kebler - predstavnik zainleresirane javnosti.

2. todko
Potrditev zopisniko 5. redne seje obdinskego sveto

G. Zupanje podal v obravnavo predlog zapisnika 5. redne seje obdinskega sveta (30. 5.
2019).

G. Slavomir Le5nik je menil, da je pod todko'Razno' iz zapisa njegove razprave v
predlogu zapisnika premalo razvidna podana pobuda za to, da bi razsirili dejarmost (povedanje
obsega moZnih storitev) poslovalnice PoSte v Framu, kar bi privedlo do vedjega prometa, s
tem pa do vedje moZnosti, da poSta v Framu ostane.
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SKLEP 5t.43:
Obiinski svet ObIine Raie-Fram potrdi zapisnik 5. redne seje Obiinskega sveta
Obiine Raie-Fram.

G. Zupanje, s podano opazko in predlogom dopolnitve zapisnika, slednjega predlagal v
sprejem.

s 13 lasovi >ZA< ( l6 sotnih svetnikov) e bil re ct

3. toiko:
Sprejem dnewego redo

Zupan g. Branko Ledinekje predlagal sprejem dnevnega reda, kotje izhajal iz gradiva

s 13 lasovi >ZA< (13 sotnih svetnikov e bil re et

DNEVNI R,ED:

1. Otvoritev seje in ugotovitev sklepdnosti
2. Potrditev zopisniko 5. redne seje O.5.
3. Sprejem dnevnega reda
4. fnformocije Uupono

5. Vproionje in pobude svetnikov
6. Obnovnovo in sprejem Odloko o obiinskem podrobnem Prostorskem no;rtu

zo stonovonjsko grodnjo no obmodju EUP M-6 v obtini Roie-From -
dopolnjen osnutek

7. Obrovnovo in sprejem Odloko o sprememboh in dopolnitvoh Odloko o

obdinskem podrobnem prostorskem no;rtu zo del obmoijo Poslovno
stonovonjske cone v Fromu (k.o. Morje) - dopolnjen osnutek

8. Obrovnovo in sprejem stoli5i do pripomb in predlogov podonih v iosu iovne
tozgtnitve no rozgrnjen dopolnjen osnutek Odloko o sPremembah in

dopolnitvoh Odloko o obtinskem podrobnem prostorskem noirtu zo del

obmoijo poslovno stonovonjske cone v Fromu (k.o. Morje)
9. Seznonitev z izvrievonlem Odloko o proroiunu Obt ine Rode-From zo

obdobje t. l. 2019 do 30. 6. 2Ot9
10. Obrovnovo in sprejem Rebolqnso proroiuno obiine Roie-From zo leto 2Ol9

11. Seznonitev s projektom RACEfoTLIFE
12. Obrovnovo in sprejem sprememb in dopolnitev Provilniko o ploEah, sejninoh

in drugih prejemkih obiinskih funkcionorjev ter ilonov drugih orgonov

Obi ine Rode-Fram
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SKLEP 5t. 44:
Obiinski svet Obiine Rate-Fram sprejme dnevni red 6. redne seje obiinskega sveta, kot
e bilo redla ano.



13. Obrovnovo in sprejem Sklepo o doloiitvi izhodiSine cene zo prodojo
zemljiSio

14.Seznanitev s Porodilom o notronji revizili Obdine Roie-From za leto ?OtB
15. Rozno

4. toiko:
Informocije iupono

G. Zupanje spomnil, daje od predhodne seje minilo ie precej dasa. V vmesnem obdobju
so bile izvedene Stevilne in vsebinsko raznolike prireditve ob 20. obdinskem prazniku, ki smo
ga zakljudili z osrednjo prireditvijo s podelitvijo obdinskih priznanj - zlatih petic
najuspe5nejSim devetoSolcem, priznanj Zupana in obdinskih plaket najzasluZnejSim
predstavnikom druStev, Sportrikom in drugim posameznikom.

V tem dasu so bila zadeta, nadaljevana ali zakljudena tudi mnoga komunalna in druga dela:
o Zakljudena so obseZna in kompleksna dela izgradnje jarmega kanalizacijskega omreZja v
naselju Je5enca (vkljudno z obnovo vodovoda, novimi prikljudki ter optiko); priklop
tamkaj5njih gospodinjstev na omreZje bo mogod po 1. 10. 2019.
o Dograditev treh oddelkov v Enoti vrtca Rade in spremljajoda adaptacija obstojede centralne
kuhinje potekata po predvidenem terminskem planu.
o V prostorih zavoda OS Rade je zakljudena tudi obnova bivSega hi5ni3kega stanovanja, ki je
s preureditvijo dobilo namembnost udilnice (za izvajanje pouka gospodinjstva). Obnovljene
so bile tudi sanitarije za zaposlene.
o Poleti je bila obnovljena tudi streha na poslovno-stanovanjskem objektu na Ljubljanski ulici
l4a v Radah (objekt, v pritlidju kateregaje locirana lekama, nad njo pa so etaZe z neprofitnimi
stanovanji v lasti obdine).
o S sanacrjo strehe nad telovadnico OS Fram smo prepredili teZave z zamakanjem.
o Obnove je bil deleZen tudi del sakalne kultume dedi5dine v obdini: sanirani sta bili fasada
na podruZnidni cerkvi v Planici (urejenaje bila tudi njena okolica) in na kapelici v Gorici.
o Pri domu kajanov JeSenca-PoZeg sta po novem na voljo igriSde za odbojko na mivki, ob
njem pa igrala za otroke.
o Obnovljen je bil plodnik od gasilskega doma v Framu do tamkaj5nje cerkve, sodasno paje
bila zamenjana vodovodna napeljava, omogodena optidna povezava ter urejenajavna
razsvetljava.
o Na optidno-omreZje seje odslej mogode prikljuditi tudi v celotnem naselju, krajevno
znanem kot 'Zabnik' (v Radah).
o Obnovljene so bile naslednje ceste oz. njihovi odseki: Alekov mlin in proti Krdu (Gorica),
Cestarska pot (Morje), ire5njev vrh (Fram), Spurej-Slamberger ter Se proti Fiferju (Planica).
o V teku je obnova cesti5da (sodasno se izvajajo-sopolagajo vodi za plin, elektriko, javno
razsvetljavo, vodovod, prikljudke Telekoma in Telemacha) v Drevesni5ki ulici v Radah ter
dela Ceste na Bukovec in Strme ulice (avna kan alizzcija, vodovod injavna razsvetljava).
o Obdina Rade-Fram je na osnovi javnega narodila s podjetjem Tajhman turizem d.o.o., ki je
bilo edini ponudnik, podpisala pogodbo za izvajanje prevozov udencev OS Rade in OS Fram
in sicer za obdobje 4 Solskih let (201912020-202212023).
o Na ponovljen razpis za izdelavo treh idejnih zasnov za rekonstrukcijo ceste in podvoza na
Ljubljanski cesti (ZelezniSka proga) seje prijavil le en potencialni izvajalec - podjetje Lineal
d.o.o., ki paje ponudil obdutno vi5jo ceno kot smo za ta namen predvideli v proradunu;
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ponudba znaSa 143.000 EUR + DDV" kar skupno pomeni 175.000 EUR (to je poglavitni
tzrok za pripravo predloga rebalansa. ki bo obravnavan na aktualni seji). Ugodnej5o ceno
bomo sku3ali doseii s pogajanji.
o Za plodnik Morje (Golaviek)-vrtec Fram smo v zadetku septembra dobili v podpis
sofinancersko pogodbo. v skladu s katero bo 8O-odstotni deleZ stro5ka izvedbe del financiran
s strani Direkcije za ceste RS. preostalih 20 o/o pabo bremenilo obdinski proradun.
r Projektna dokumentacija za plodnik Greif-Radizel je v fazi revizije.
r V postopku revizije je tudi nadrtovana ar(obusna postaja pri OS Fram (nasproti Framskega
hrama).
o 2e zelo dolgo se vledejo postopki v zvezi z nameravano izgradnjo nove distilne naprave v
Radah, za kar Zelimo pridobiti sofinancerska sredstva. Sklepje sedaj v podpisu pri Ministrstvu
za okolje in prostor (MOP), v naslednji fazi pa bo sledil sklep organa upravljanja SluZbe
Vlade RS za razvoj in evropsko kohezijsko politiko (SVRK). Glede na zapletenost in dolZino
postopkov je najbolj optimisti.na napoved ta, da bi zadetek gradnje potrebne nove CN Rade

morda lahko datiral na prvo polovico leta2020.

5. foika
Vprolonjo in pobude svethikov

o G. Slavomir Le5nik se je pozanimal, alije v sklopu vzpostavitve ar.tobusnega postajali5da
pri OS Fram predvidena prestavitev tamkajSnjega spomenika NOB. (G. Zupan je odgovoril,
da lo ni predvideno.)

G. LeSnik je predlagal uvedbo prehoda za pe5ce (zebra) pri starem in novem gasilskem
domu v Framu, prav tako pa dodatno 5e pri framskem vrtcu.

Ob plodniku na trasi od mlina (Matek) do Greifovih se je zavzel za namestitev klopi, na
kateri bi si sprehajalci in ostali peSci lahko odpodili.

Na relaciji Pedovnik-Greifje plodnik ozek, zato se mu ne zdi primemo, da se mladi po
njem vozijo s skiroji; dal je pobudo za prepoved tega podetja (namestitev znaka oz.

opozorila).
Opozorit je na zlomljen jaSek na cesti (ereinjev vrh) in prosil za njegovo popravilo oz.

zamenj avo.

o Ga. Romana Fi5er se je pohvalno izrazila in zahvalila za ves trud v zvezi z izvedbo
komunalnih del na Je5enci (avna kanalizacija in sodasna napeljava zemeljskih vodov za ved

ostalih namenov).
Povedala je, da skozi okra v DTV Partizan Fram, ki nimajo zatemnitve, v poletnih in

ostalih sondnih dneh sonce sije do te mere, da ovira igranje badmintona. Dalaje pobudo za

namestitev rolojev.
Izpostavila je problematiko mladega obdana (M. D.), ki Zivi v zelo slabih bivalnih pogojih,

zaradi desar naj bi bila zanj vloZena vloga na razpis za dodelitev obdinskega neprofitnega
stanovanja. Zanimalo jo je, kakSne so njegove moZnosli.

V zvezi s slednjint je ga. Zorica Zajc Kvas pojasnila, da nam problematika imenovanega
obiana ni neznana, da pa se ne spomni, da bi bila zanj vloieno vloga na razpis, po kalerem je
sicer tedaj razpoloiljivo prosto stanovanje ie bilo dodeljeno enemu izmed prosilcev oz.

prosilk, ki.ie zanj kandidiral-a. QVaknadni pripis: po preveritvi se je izkazalo, da vloge M. D.
dejansko nismo prejeli, pa tudi, ie bi jo, je, kot je na seji pojasnila direktorica OU, zadrega v

1



lem, da.je imenoyoni vendorle lastnik dela nepremitnine, v takih printerih pa dodelilett
neproJitnega slanovunja, upoitetajo[ zakonoduio s tego podroija, ni ntogoia op. zap.).

. Ga. Rosvita Robarje vpra5ala, ali bo obdina v praznidnem decembru oz. zimskem dasu
(15. 12.2019 do 1 5. 2. 2020) zagotovila drsaliSde (najem), saj da je ob povpra5evanju otrok in
mladine zaznati precejSen interes za to.

Go. Zorica Zajc Kvas je ponotila, dq sta dve druitvi res izrazili pripravljenost prevzema
sl<rbniitvq (organiziranja obratovanja), vendar se z njunimct predstavnikomq ie nismo sestqli,
smo pa ie pridobili ponudbe.

G. Zupanje povedal, da iz predraiunske wednosti izhaja, da bi najem, vkljuino z vso
spremljajoio infrastruhuro, znaiol cca 35.000 EUR za (eno) sezono, kar zadeva lokacijo, pa
sta moini dve: nogometno igriSie v Raiah ali pri gradu Raie. Ugotovil je, da ta stroiek ni
majhen, osebno pa je bolj naklonjen temu, da bi nekoliko zviiali proroiunska sredstva za
delovonje iporlnih druitev, katerih iloni vadijo in se aktivnosti udele1ujejo skozi celotno leto.

o G. Mirana Predikako je zanimalo, ali smo dobili kak5no povratno informacijo ge. Nine
Mikel iz Medobdinskega inSpektorata Maribor, ki je na predhodni (majski) seji na osnovi
njegove pobude (da pristojne sluZbe kondno najdejo re5itev za problema, kiju predstavljata
razpadajoda stara butana hi5a ob cesti v Brezuli ter hi5a na ovinku v istem kraju, ki je prav
tako v zelo klavmem stanju, zaradi desar obe slavbi pa predstavljata potencialno nevamost za
mimoidode in/ali mimo vozede) obljubila, da si bodo zadevo ogledali na terenu in se povezali
s pristojno gradbeno in5pekcijo. G. Predikakaje omenil, daje starih hiS, ki bodo sdasoma v
podobnem stanju, v bliZnji okolici sicer 5e nekai.

Tudi ga. Ema Cebeje izrazila pridakovanje, da vztrajamo, da se takemu stanju dim prej
naredi konec.

G. Zupanje povedal, do ie nismo dobili nikalcrinega odziva, ga. Zorica Zajc Kvas pa se je
zavezala, do bo zadevo preverila.

o Ga. Simona Murko je dala pobudo za odi5denje zamuljenih oz. kako drugade zama5enih
potokov injarkov na obmodju obdine, konkretno ob Bistri5ki cesti (Golav5ek-vrtec), kjerje
potok modno zama5en in poln nesnage. Cre za problem, ki ni le grd na pogled, temved
predstavlja tudi nevamost, saj zaradi nepretodnosti/zastajanja vode le-ta ob deZju, sploh
modnej5ih nalivih, tede tudi na cesto (pristojnost koncesionarja na tem podrodju - VGp
Drava).

Pomladna in poletna vegetacija sta znova privedli do situacij, ko ob cestah razra5dena
drevesa, najpogosteje pa ograje-live meje zakrivajo oznadbe ter razvrstilne in info table ob
cestah, ne tako redko pa tudi posamezne dele cesti5d, s demer predstavljajo potencialno
nevamost za udeleience v prometu. Opozorila je na nujnost ustrezne vidljivosti omak ob
cestah in situacije na cestah za vse, ki jih uporabljajo (pristojni: ob drzavnih cestah Direkcija
za ceste RS, ob obdinskih pa matidna obdina).

o Ga. Ema Cebe je dejala, da seje, na osnovi pobude g. Zdravka Jel5ka na prej5nji seji, tudi
sama bolje ozrla na na5a ar,'tobusna postajaliSda. Ugotovila je, daje bila pobuda imenovanega,
dajih je nujno obnoviti, ved kot umestna.

Zanimalo jo je, ali bo predviden projekt zagotovitve in moZnosti izposoje e-koles Ze kmalu
udejanjen. (Ga. Zorica Zajc Kvas je povedala, da je bil projekt odobren, g. Zupan pa je
povedal, da bo v realnosti morda zaih,el iez cca leto dni).

r Ga. Milojka Dreo seje navezala na podatek iz gradiva (pri opisnem delu predloga
rebalansa prorad:una/2019), da bodo sredstva, sprva rezervirana za izvedbo skate pumptracka,
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preusmerjena za drug namen. saj letos 5e nimamo na voljo zemlji5da za izvedbo te investicije.
lzrazrla 1e obZalovanje. da se ta izgradnja pomika v prihodnost, saj je po njenih informacijah
za tovrstno novo moZnost rekreiranja mladih v obdini med mlajSo populacijo veliko
zanimanja. (G. tupan.je povedal, da bomo lahko, kol kaie. odkupili zentljilie zraven OS Raie
in skate pumptrock umestili no tisto obmoije.)

Ga. Dreo je izpostavila problem vedanja Stevila labodov, Zivedih na obmodju krajinskega
parka. Ti labodi se zdaj, zaradi hranjenja obiskovalcev, velikokat zadrZujejo na cesti. Dala je
pobudo za postavitev tabel z oznako oz. opozorilom o prepovedi hranjenja.

o G. Zdravko Jel5ekje znova spomnil na Ze nekajkrat izpostavljeno peredo problematiko
premajhne zmogljivosti in tehnoloSke zastarelosti zbimega centra za lodeno zbiranje
odpadkov v Radah. Na tisti tokaciji se, ker so potrebe obdanov prerasle zmogljivosti/kapa-
citete sedanjega ZC, ustvarja gneda, ki zavira promet in povzroda zmedo, nejevoljo in
predstavlja nevamost. Stanjeje ocenil kot marsikdaj ie nevzdrLto in apeliral, da z ureditvijo
stanja (ustrezno raz5iritvijo in posodobitvijo ZC) ne odla5amo ved. (G. iupanje ponovil, kor
je na to lemo ludi sam ie povedal ob predhodnih istovrstnih pobudah, dodal paje ie, da bomo
znova uvedli akcijo zbiranja kosovnih odpadkov'odvrqt do vrat', saj praksa kaZe, da se

sistem, ki je bil uveden nedavno, ne obnese.)
G. JelSek seje v nadaljevanju navezal tudi na razmi5ljanje g. iupana glede najema

drsali5da. Povedal je, da sam zadevo vidi drugade - drsali5de bi lahko postalo dodaten prostor
rekreacije in druZenja ter predstavljalo dodano vrednost za vedno StevilnejSe obdane na5e

obdine, saj se s priseljevanjem ljudi v naSe lokalno okolje upravideno pridakuje tudi dodaten

razvoj in Siritev vsebin nudenih dejavnosti. Glede na dobro in stabilno finandno stanje

obdinskega proradunaje razpravljavec izrazil prepridanje, da, kot se je izrazil, obdina ne bi
obuboZala, de bi, poleg vseh Ze izvajanih Sportnih dejavnosti v druStvih in izven njih, obdani v
praznidnih dneh pred in po novem letu imeli na voljo 5e novost - moZnost drsanja. (G. Zupan
je ponovil staliiie, da se mu do proraiunskih sredstev zdijo bolj upraviieni tisti, ki se z nekim
iportom ukvarjajo kontinuirano - vse lelo, poleg tega ni naklonjen staliiiem in priiakovanjem
nekaterih, da bi morali pri nas imeti vse, kar je uvedel kdo drug; tudi pri nas Ze sedaj
dodeljujemo posomezne prcvice in nudimo dolotene bonitete, ki jih obioni drugih obiin
nimajo).

o G. Ivan KovaEii se je strinjal, da se lahko v dedalje pogostejSih medijskih informacijah o

problemih svetlobne onesnaZenosti deloma prepoznamo tudi pri nas. Predlagalje, da bi, de Ze

normativi predpisujejo tdko skoncentriranosrpogostost svetlobnih teles na drogovih ob
cestah, ponodi, ko se promet umiri, polovico razpoloZljivih ludi ugasnili.

Zavzel se je, da se proti ribnikom (iz Ljubljanske ceste) uredi protipraSna zaidita.
(G. iupan je dejal, da bomo to lahko storili, v kolikor sedaj dobimo soglasje.)

G. Kovadid je povedal, da je na Poljski cesti v Radah hitrost omejena na 30 km./h, vendar
prometnega znaka o tej omejitvi ni ved, zatoje prosil za njegovo vnovidno namestitev.

r G. Vitomir Bauman je dejal, da ga veselijo rezultati Studije. ki jo je za na5e podrodje
opravil OnkoloSki inStitut in so bili letos predstavljeni javnosti. Gotovo je pomirjujoda
informacija. da v pogostosti rakavih obolenj strokovnjaki niso zaznali odstopanj med naSim in
drugimi obmodji v drZavi.

Ne glede na to paje dejstvo, da glifosat (sistemski herbicid Sirokega spektra, ki se

uporablja za unidevanje plevela. predvsem letnega Sirokolistnega plevela in trave), ki ima
izrazito negativen predznak glede udinkovanja na naravo in Ziva bitja, uporabljamo tudi pri
nas, predvidoma celo pri vrtcu. Zanima ga, kdo ga tam uporablja in po digavem navodilu.
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Kerje bilo v zadnjem obdob.ju ptecej govora tudi o leZnji. da bi s pogostejSim koriSdenjcm
storitev poslovalnice PoSte Slovenije v Irramu pripomogli k njenernu dolgorodnejSemu
obstoju, seje zavzel za 10. da bi v obdini organizirali mreZo obdinskih prevozov za starej5e. V
sklopu takega sistema, ki bi ga morda zadeli uvajati s Solskim konrbi busom (uporablja ga OS
Fram) in za starejSe, ki bi Zeleli na poSto, v lekarno (ta je le v Radah) ali v MGC ipd., bi lahko
marsikomu od starej5ih olajSali situacijo v primerih. ko ostareli obdani sami ne morejo inlali
nimajo koga, ki bi poskbel za njihov prevoz do pomembnih ustanov. (G. iuponje dejal, da
bo v perspektivi glotovo oktivirono tudi delovanje v tenr smislu, da po zdaj posebnih potreb na
tent podroiju s strani noiih obionov ie nismo zaznali. V perspektivi se bomo prilagajali
potrebam, ki bodo izraiene. V veijih lokalnih okoljih se v zodnjih letih obiine odloiaio za
nakup avtomobilov za prevoz starejiih, v vlogi voznikov pa se veiinoma pojavljajo vilalni
mlajii upokojenci.)

o Ga. Slavica Jarc je izrazrla obZalovanje, da je bil (tako v Radah kot v Framu) odstranjen
keson, kamorje bilo doslej mogode oddati odsluZene tekstilne izdelke in obutev. Podjetje oz.
organizacija, kije bila v vlogi odjemalca tovrstnih artiklov, je slednjim s predelavo dala novo
vsebino in s tem podaljSala njihovo uporabno vrednost. Tak nadinje mnoge prepridal, da so
darovali stvari, ki bi jih sicer zavrgli kot neuporabne.

r Ga. Alenka Riiner-Sibila se je zavzela zato, dabi obdina pri OS Rade v bliZnji
prihodnosti zagotovila zunanje igri5de, ki bi bilo primemo za vse Sporte, za izvajanje katerih
je potrebno igri5de. Tako igri5de naj ne bi imelo umetne trave, saj so poSkodbe na njej
pogostej5e in hujie. Resje sicer, da obstaja pri OS Rade novejSa in dovolj kakovostna Sportna
dvorana, kakr5ne nimajo vsi (v njej dlani in dlanice Rokometnega kluba Rade, kjer deluje
razpravljavka, tudi pogosto igrajo rokomet), a po njenem prepridanju bi bilo nadvse
dobrodo3lo tudi zunanje igri5de, ki pa ga nekateri kmji, tudi manjSi od Rad, Ze imajo.
(G. Zupanje odgovoril, da bomo, v kolikor bomo pridobili zemljiiie ob OS Raie, razmislili
tudi o tej pobudi.)

6. toika
Obrovnovo in sprejem Odloko o obdinskem podrobnem prostorskem nodrtu

(OPPN) zo stonovonjsko grodnjo no obmoiju EUP A^-6 v obdini RoEe-From -
dopolnjen osnutek

Gradivo sta pripravila URBIS d.o.o. in obdinska uprava, ustno obrazloZitev sta podali ga.
Natalija Babid (predstavnica URBIS-a) in ga. Suzana Pungartnik.

Prvo imenovana je predstavila namen in vsebino OPPN ter pojasnila podlage in postopek
priprave tega dokumenta.

Povedalaje, da se z OPPN nadrtujejo ureditve, povezane z gradnjo Stirih novih
stanovanjskih stavb in dovozne ceste do posameznih parcel z novimi stavbami v EUP M-6 v
Morju (med Morsko cesto in Strmo ulico; gre za obmodje cca 4.500 m2). Predvidene ureditve
obsegajo gradnjo eno- ali dvostanovanjskih stavb z ureditvijo prostih povrSin, gradnjo in
rekonstrukcijo potrebne prometne infrastrukture ter gradnjo potrebne energetske, komunalne
in komunikacijske infrastrukture. Opisani so tudi posegi in ureditve izven obmodja OPPN, ki
so potrebni za izvedbo gospodarske javne infrastrukture.
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S 14 glasovi >ZA< (14 prisotnih svetnikov)je bil spreiet

SKLEP 5t.45:
Obiinski svct Obiine Raie-Fram sprejme dopolnjen osnutek Odloka o obiinskem
podrobncm prostorskem nairtu za stanovanjsko gradnjo na obmotju EUP M-6 v obiini
Raie-Fram.

7. toiko
Obrovnovo in sprejem Odloko o sprememboh in dopolnitvoh

Odloko o obiinskem podrobnem prostorskem no;rtu zo del obrnoijo
poslovno stonovonjske cone v Fromu (k. o. lrtorje) - dopolnjen osnutek

Gradivo sta pripravila IBIS d.o.o. in obdinska uprava, ustno obrazloZitev sta podali ga.

Maksimilijana Ozimii, Zorit (predstavnica IBIS-a) in ga. Suzana Pungartnik.

Ga. Maksimilijana Ozimid Zorid je predstavila cilje in namen sprememb in dopolnitev
OPPN ter vsebino sprememb in dopolnitev OPPN.

Odlok o OPPN je bil sprejet v zadetku recesije (pred cca 10leti), karje (poleg neurejenega
lastniStva in spremenjenih pogojev na podrodju gradbeniSwa in na trgu nepremidnin)
povzrodilo, da OPPN ni bil realiziran. Izvedenaje bila nova parcelacija. Nov investitor Zeli
veljavno parcelacijo spremeniti in posledidno drugade zasnovati gradnjo. Osnovni namen je,
da z novo parcelacijo in umestitvijo hiS doseZemo optimalnej5e in prijaznej5e pogoje bivanja
ter zmanj5anje gostote poselitve (zmanj5a se Stevilo bivalnih enot iz I 14 na najved 80). V
obmodju sprememb in dopolnitev OPPN se kompleksno re5i komunalna in energetska
situacija obmodja, krajinsko oblikovanje ter arhitektumo oblikovanje objektov. Prometno se

bo obmodje navezovalo na novo projektiran cestni prikljudek na RII 430 in novo cesto proti
severu, ki se prikljuduje na lokalno cesto v Fram. S tem se bo razbremenila lokalna cesta LC
340120. Izveden bo le en prikljudek na lokalno cesto, izgrajeno pa bo 5e novo kriZi5de s tretjim
zavijalnim pasorn.

V tokratnem prvem branju odloka se obdinski svet opredeljuje do pripomb

V razpravije g. Miran Predikaka povedal, daje zasledil dva podatka o premeru
predvidenih cevi in dal pobudo. da se primemost oz. todnost podatkov o obsegu cevi za

fekalne in meteome vode 5e enkrat preudi.

G. Zdravko JeISek je menil. da bi bil rondo (cesta Fram-Polskava) primemejSi od tretjega
zavijalnega pasu. saj bo promet po izvedbi investicije zaradi novih hiS in dodatno 5e zaradi
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Ga. Suzana Pungartnik je predstavljeno vsebino dopolnila z inlbnnacijo. da v iasujavne
razgmitve injavne obravnave OPPN-a ni bilo podanih nobenih predlogov in pripomb, prav
tako slednjih ni imelo resomo posvetovalno telo obdinskega sveta (Odbor za prostorsko
planiranje).

Pojasnjen je bil nadaljnji postopek: po obravnavi dopolnjenega osnutka OPPN na
obdinskem svetu se pripravi predlog OPPN in se posreduje nosilcem urejanja prostora za
izdajo drugega mnenja. Predlog OPPN, dopolnjen z mnenji nosilcev urejanja, se nato
ponovno obravnava na seji OS in po sprejemu objavi v MUV.



predvidene izgradnje lrgovinc na tistem obrnodju bistveno zvilan. poleg tega cesta ni ravna.
ampak deloma speljana kot ovinek. zato bi bil rondo, ki promet umirja. po njegovem
prepriianju bolj 5a reSitev.

Ga. Simona Murko se je strinjala. da je potrebno problemu zagotovitve prometne varnosti
posvetiti maksimalno pozornost. v fazi gradnje pa poskrbeti tudi za table za zmanjlaile
hitrosti - tudi na 2e sedaj obstojedih gradbiSdih oz. v njihovi neposredni okolici.
Ga. Murko seje navezala na podatek v gradivu, iz katerega je razvidno, da so na notranjih
cestah novo predvidenega naselja znova nadrtovani dvignjeni plodniki (z robniki). Mnenja je,
da bi bilo primemo razmisliti o istonivojski asfaltni povrSini - cesti, kjer bi bil zgolj s drto
loden tudi pas za peSce. Tak predlog je podprla tudi ga. Ema Cebe.

Ga. Suzana Pungartnik je po kondani razpravi predstavila in obrazloZila 5e celoten
postopek priprave sprememb in dopolnitev OPPN.

S l4 glasovi >ZA< (14 prisotnih svetnikov) je bil spreiet

OPOMBA: Celoten odlok se objavi v MUV.

8. toika
Obrovnovo in sprejem stoliSi do pripomb in predlogov. podonih v dasu

jovne rozgrnitve no rozgrnjen dopolnjen osnutek Odloko o sprememboh in
dopolnitvoh Odloko o ob;inskem podrobnem prostorskem no;rtu zo

del obmoijo poslovno stonovonjske cone v Fromu (k.o. Morje)

Gradivo sta pripravila IBIS d.o.o. in obdinska uprava, obseZnejSo ustno obrazloZitev sta
podali ga. Maksimilijana Ozimid Zori| (predstavnica IBIS-a) in ga. Suzana Pungartnik.

Javna razgmitev sprememb in dopolnitev obdinskega podrobnega prostorskega nadrta za
del obmodja poslovno stanovanjske cone v Framu (k.o. Mo{e) je potekala od 5. julija 2019 do
vkljudno 5. avgusta 2019 in sicer v prostorih Obdine Rade-Fram, Grajski trg 14, Rade. V
sklopujavne razgrnitve je bila sklicana javna obravnava 31. julija 2019 (sejna soba Obdine
Rade-Fram). Spremembe in dopolnitve obdinskega podrobnega prostorskega nadrta za del
obmodja poslovno stanovanjske cone v Framu (k.o. Morje) so bile razgmjene 30 dni.

V dasujavne razgmitve so bile podane pripombe in predlogi k razgrnjenemu dokumentu.
Povedano je bilo, daje bilo (s strani krajanov Morja) najavni razgmitvi podanih relativno
veliko pripomb, ki so bile izraZene tudi najavni obravnavi. Nekaj sejihje navezovalo
direktno na odlok, druge zahtevajo SirSo obravnavo.

V stali5dih do pripomb (gradivo) je za vsako pripombo podana najprej opredelitev do
pripombe (staliSde), v nadaljevanju pa 5e obrazloZitev staliSda.

V razpravi sta sodelovala g. Slavomir Le5nik (izrazil je pomislek in bojazen v zvezi s
kolidino parkimih mest, ki bodo potrebna tako za vrtec Fram kot za trgovino - potrebno je
zagotoviti dovolj parkiriSd za vse namerre) in g. Miran Predikaka (prisotneje seznanil s
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SKLEP 5t.46:
Obiinski svet Obiine Raie-Fram sprejme dopolnjen osnutek Odloka o spremembah in
dopolnifvah Odloka o obiinskem podrobnem prostorskem nairtu za del obmo6ja

oslovno stanovan ke F k. Ms con e v ramu o, or e



stali5denr Odbora za proslorsko planiranje. da bi bilo smiselno najprej usposobiti cesto z
oznako A in potem cesto z oznako E. z namenom in ciljem. da v dasu gradnje ne bi bilo
tolikSnega prometa mimo vrtca).

S 14 glasovi )tZA.< (14 prisolnih svetnikov) je bil sprql1

SKLEP 5t. 47:
Obiinski svet Obiine Raie-Fram sogla5a s predlaganimi stali5ii do podanih pripomb in
predlogov.

9. toika
Seznonitev z izvrievonjem Odloko o proro;unu ObEine Roie-From

zo obdobje od 1. 1. 2Ot9 do 30. 6. 2019

Gradivo je pripravila obdinska uprava, ustno obrazloZitev je podal g. Zupan.

Na podlagi Zakona o javnih financah Zupan obdinskemu svetu predlo2i porodilo o
izvr5evanju proraduna v prvem polledu tekodega leta.

lz tabele 'sploini del proraiuna' je razvidna realizacija proraduna Obdine Rade-Fram
(pladana realizacija) za prvo polletje tekodega leta, ki temelji na sprejetem Odloku o
proradunu Obdine Rade-Fram za leto 2019.

lz realizacije prihodkov in odhodkov obdine za prvo polletje tekodega leta ( I . 1 . - 30. 6.

2019) je razvidno, da so bili realizirani prihodki v vi5ini =3,370.293,22EUR (46,1 % plana),
odhodki pa v vi5ini :2.581.385,64 EUR (prihodki so torej v navedenem obdobju za
:788.907,58 EUR presegali viSino odhodkov), kar predstavlja 23,6o/o plana. Kot vselej, tudi
za leto5nje leto velja, da bo vedina proradunskih odhodkov (predvsem tistih iz naslova
investicij, katerih realizacijaje v teku) bremenila proradun v drugi polovici leta. Gradivo
vkljuiuje tudi seznam prerazporejenih sredstev (z ozirom na med letom spremenjene dejanske
potrebe) znotraj sprejetega proraduna za leto 2019.

Razprave ni bilo.

G. Zupanje podal naslednjo ugotovitev:
Obiinski svet Obiine Rade-Fram se seznani z izvr5evanjem Odloka o proraiunu Obiine
Raie-Fram za obdobje od 1. 1.2018 do 30. 6.2019.

1O. toika
Obrovnovo in sprejem

Odloka o rebolonsu proroEuna Obiine Rode-From za leto 2Ot9

Gradivo je pripravila obdinska uprava, uvodno ustno obrazloZitev pa sta podala g. Zupan in
ga. Dragica DrevenSek - radunovodkinja.

Predlog sprememb in dopolnitev proradunaje bil pripravljen na osnovi dosedanje
realizacije in z namenom zagotovitve dodatnih sredstev na postavkah. kjer seje tekom leta za
to pojavila potreba. Prihodki in drugi prejemki v predlogu rebalansa proraduna Obdine Rade-
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Fram za lelo 2019 se zviSujejo 2a72.900.00 EUR (skupno znaSa.io 7.376.815,31 E.t.JR). za
prav toliko se zviSujejo tudi odhodki (skupni znesek 11,001.614.1 I EUR). Za potrebe izvedbe
vseh v gradivu finandno in vsebinsko predstavljenih in obrazloZenih sprememb je bila
opravljena tudi prerazporeditev sredstev iz rezerve za investicije v naslednjih letih ( I 06.1 00
EUR - na investicije).

Predmet potrebnih sprememb so bile postavke: 04060 Pravno zastopanie, izvr5be in
sodni postopki, I l0l I - Obnova vasi (urejanje vaSkih sredi5d) turistidna dejavnost dru5tva,
16022 -Nadrti in druga projektna dokumentacij a, 16075 - Ureditev Skate-Pumptrack 16076

- Ureditev doma krajanov Podova. 16078 - Ureditev otroSkega igriSda Je5enca-PoLeg, 16302

- Investicijsko vzdrievanje stanovanj, 18001 - Sredstva za obnovo nepremidne kulturne
dediSdine, 19002 - Pladilo razlike med ceno programov v vrtcu in pladili stariev - zunanji
zavod| 19007 - Pladilo razlike med ekonomsko ceno in pladili star3ev (lTtca Rade in Fram),
1901 I - Popusti pri pladilu razlike med ceno programa in pladili (vrtci), 19052 - Investicijsko
vzdrlevanje OS, 07013 Investicijsko vzdrtevanje gasilskih domov in opreme, 13002 -
Izkopi, jarki, plazovi,23102 - Rezerva za investicije v prihodnjih letih.

Bistven razlog za predlaganje rebalansaje dejstvo, daje ponudbena cena, ki jo je na drugi
(ponovljeni) javni razpis (na prvi javni razpis se ni prijavil nihde) prijavil edini ponudnik,
(Lineal d.o.o.) obdutno vi5ja od prvotno planiranih sredstev za izdelavo IZP dokumentacije za
izven nivojsko kriZanje drZavne ceste R3 z Zelezni5ko progo v Radah, prometno ureditev
prikljudka drZavne ceste R3 na altocesto v obmodju prikljudka Fram in ureditev drZavne ceste
R3 skozi Rade (od kroZi5da do uvoza na AC). lzdelayalZP dokumentacije je predpogoj
Direkcije RS za infrastrukturo, da pristopi k sofinanciranju navedenih investicij. Rebalans za
ta namen predvideva 230.000 EUR, v dosedanjem plamr/2019 paje rezerviranih za 86.000
EUR manj sredstev (144.000 EUR).

Na s strani ge. Romane FiSer izpostavljen primer druZine iz Rad (Novakovi) je ga. Zorica

{ajc Kvas pojasnila, daje problem (veza: zemlji5de, ki ga obdina potrebuje za izgradnjo nove
CN) reSen; v zvezi z zadeyo je bila sklenjena sodna poravnava.

G. Miran Predikaka se je navezal na predlog zniZanja postavke ureditve Skate-
Pumptracka in predlagal, da znesek manj potrebnih sredstev namenimo za najem drsaliSda, v
zvezi s demer je ga. Romana FiSer dejala, da uvedbo te nove pridobitve sicer podpira tudi
sama, vendar se strinja, daje cena 35.000 EUR za letni najem, glede na dolZino trajanj a
drsalne sezone, previsoka, poleg tega bi to najbrZ potem postal vsakoletni stroSek.

S 14 glasovi ,rZA< (14 prisotnih svetnikov)je bil sprejet

SKLEP 5t.48:
Oblinski svet Obiine Raic-Fram sprejme Odlok o rebalansu proraiuna Obdine Raie-
Fram za leto 2019.

OPOMBA: Celoten odlok se objavi v MW.

11. toika
Seznonitev s projektom RACEfoTLIFE

Gradivo je pripravilo podjetje LIMNOS d.o.o., ustno ga je predstavila ga. Alenka Mubi
Zalaznik.

1l



Projekt LIFE.ic llnandni in5trument. ki ga upravlja in llnancira Evropska konrisija. Gre za
naivedj i evropski finantni mehanizem. namenjen izkljudno ukrepom na podrodju varstva
okolja. ohranjanja narave 1er blaZenja in prilagajanja podnebnim spremembam. Projekti so

praviloma umeSdeni v obmodje Nature2000 in so usmerjeni v izvedbo aktivnosti. ki podpirajo
ogroZene in redke vrste rastlin in Zivali.

Po kratki uvodni predstavitvi projekta. kije po besedah razlagalke obseZen. zahteven in
dolgotrajen (predvidoma naj bi trajal Sest let).je ga. Alenka Mubi Zalaznik pojasnila postopek
prijave, ozadje nastanka projekta (tam bivajo nekatere ogroZene Zivalske vrste in rasteta
ogroZeni rastlini), predstavila glavne cilje in rezultate projekta, prisotne seznanila z nosilci
proj ektov - konzorcijem partnerjev, predstavila organizacijo aktivnosti v projektu, pomen
slednjega za obdini. na kateri se nanaia (Rade-Fram in Slovenska Bistrica) ter predvideno
finandno konstrukcijo projekta (EU - 60 o/o, MOP ldriavna sredstva - 20 %. lastni prispevek
partnerjev - 20 %, kar bi za obdino pomenilo cca 10.500 EUR letno). Predstavilaje
predlagane posege na vodnih telesih v parku in postopek pridobivanja soglasij, za konec pa
projekt 5e podrobneje utemeljila z vidika pestrosti Zivalstva in rastlinstva v KP Radki ribniki-
PoZeg.

G. Zupanje povedal, da gre za zanimivo zgodbo" katere vsebinaje brez dvoma dobra
promocija za obdino. zatoje inazil tpanje, da bodo prizadevanja na tem podrodju obrodila
sadove in bo projekt doZivel ustrezno podporo in s tem sofinanciranje na evropski, deloma pa
tudi na drZavni ravni.

V razpravi so se pojavila vpraSanja glede dinamike potencialnega financiranja in moZnosti,
da bi bilo v primeru morebitne neuspe5nosti projekta sredstva potrebno vradati oz. dajih od
sofinancerjev sploh ne bi dobili (pomislek ge. Romane FiSer). Predstavnica LUMINOS d.o.o.
je povedala, da so vsi partnerji wedni zaupanja in se zato tveganje, povezano z morebitno
neuspe5nostjo, ne pojavlja, prav tako pa so zadeve glede sofinanciranja urejene tako, da
moZnost pojava izpostavljene zadrege ni realno pridakovana.

G. Zupanje podal naslednjo ugotovitev:
Obiinski svet Obiine Raie-Fram se seznani s projektom RACEfoTLIFE in osnutkom
pogodbe o poslovnem sodelovanju med projektnimi partnerji.

12. totka
Obrovnovo in sprejem sprememb in dopolnitev

Pravilniko o ploioh, sejninoh in drugih prejemkih obiinskih funkcionorjev ter
ilonov drugih orgonov Obiine RoEe-From.

Gradivo je pripravila obdinska uprava, kratko ustno obrazloZitev je podala ga. Zorica Zajc
Kvas.

Razlog za pripravo predlagane spremembe je ugotovitev, da so sejnine (doslej t.i. letna
nagrada) edini ustrezen nadin pla6ila za delo izvoljenih predstavnikov krajevnih skupnosti. saj
je le izplatilo sejnin vezano na prisotnost na seji.
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Predlagana vi5ina je sorazmenla z aktualno ureditviio nagrad dlanov delovnih teles
Obdinskega sveta Obdine Rade-Fram.

S l4 glasovi >>ZA( (14 prisotnih svetnikor,) je bil sprejet

SKLEP 5t. 49:
Obiinski svet Obiine Raie-Fram sprejme spremembe in dopolnitve Pravilnika o plaiah,
sejninah in drugih prejemkih obiinskih funkcionarjev ter ilanov drugih organov
Obtine Rate-Fram,

OPOMBA: Celotna vsebina sprememb in dopolnitev se obj avi r MUV.

13. foiko
Obrovnovo in sprejem Sklepo o doloiiwi izhodiidne cene zo prodojo zemlji5;o

Gradivo je pripravila obdinska uprava, katko ustno obrazloZitev je podala ga. Suzana
Pungartnik.

Postopek razpolaganja s stvamim premoZenjem se lahko izvede le v primeru, da je
posamezen predmet odsvojitve vkljuden v sprejeti letni nadrt ravnanja s stvamim
premoZenjem. Naveden pogoj je izpolnjen, saj je bila prodaja zemlji5da parc. 5t. 1373 k.o.
717-Fram vkljudena v Nadrt ravnanja s stvarnim premoZenjem Obdine Rade-Fram za leto
2019, kije bil obravnavan in sprejet na 3. redni seji obdinskega sveta (12. 2.2019), na 5. redni
seji pa je obdinski svet obravnaval in sprejel sklep o ukinitvi javnega dobra na parc. 5t. I 3 73
in vpis lastnine Obdine"Rade-Fram.

Zemlji5de parc. St. I 373 k.o. 717-Fram se nahaja na obmodju stavbnih zemlji5d s

podrobnejSo namensko rabo IG - gospodarske cone. Zemlji5de v naravi predstavlja asfaltirano
pot, povriine 2.409 m2, ki sedaj sluii kot dostop do stanovanjske hiSe in kmetijskih objektov.
Zaradi predvidene prestavitve celotne kmetije bo dostopna pot izgubila funkcijo in se prodaja
kot stavbno zemljiSde investitorju gradnje na obmodju gospodarske cone. Na obmodju je
predvidena izgradnja trgovsko poslovnega objekta in manj5e drpalke za tovoma vozila s

parkiriSdem.
Zemlji5daje ocenil cenilec; ocenjena vrednost nepremidnine zna5a 73.000,00 EUR.

Zemlji5da ni moZno prodati z neposredno pogodbo in zato se predlaga metoda javnega

zbiranja ponudb.
Predlagana izhodi5dna vrednost nepremidnine je bila sprva 50 EUR/m2 zemlji5da, kar zna5a

skupno 120.450 EUR. Davek ni v3tet v ceno in ga plada kupec.
Odbor za prostorsko planiranje je podal drug, viSji predlog najniZje cene, ki jo moramo

nastaviti, in sicer 60 EUR/m2 zemljiSda; tak predlogje g. Znpan dal v obravnavo.

G. Zdravko JelSekje izrazil prepridanj e, dabo za nakup brez dvoma interes, ki je bil tudi
Ze jasno izraZen. Gre za pomembno. frekventno in zanimivo lokacijo, ki vpliva na vi5ino
cene, kijo obdinski svet doloda in pod katero zemljiSda ne bo mogode prodati. Vedod za cene,
po katerih so bila prodana sorodna zemlji5da v sosednjih lokalnih okoljih, kjer sedaj Ze stojijo
trgovsko poslovni objekti, se mu zdi predlagana cena za predmetno zemlji5de absolutno
prenizka in ga napotuje na pomislek, daje to dobra priloZnost za Spekulante, ki bi lahko
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zemlji5de kupili po niZji in nato prodali po viSji ceni. Zavzel se 1e za doloditev izhodiStne
cene. ki bi to nloZnosl izkljudevala in bila po njegovem mnenju vseeno realnej3a od sedanjega
predloga 60 EUR/m2. kije zanj. kotje vedkrat poudaril. nerazumno nizek.

G. Zupanje dejal. daje teoretidno mogode dvigovati ceno, da paje pri tem potrebno biti
tudi realen, zaradi tesarje dal na glasovanje predlog o izhodi5dni ceni v viSini 60 EUR/m2

Z l2 glasovi >>ZA<< in I glasom >PROTI< je bil sprejet

SKLEP 5t. 50:
Obiinski svet Obiine Raie-Fram sprejme Sklep o dololifvi izhodi5ine cenc za prodajo
zemlji5ia parc. 5t. 1373, k.o. Fram, v vi5ini 60 EUR/m2 (neto vrednost).

Seja je bilo zakljuiena ob 2l .00 uri

Zapisala: Simona ANTOLIC ZupeN oBarNE RAaE-FRAM
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